
STYREMØTE SAMEIGET CK PARKEN 

Styret i sameiget hadde styremøte mandag 18.07 22. 
Et av hovedtemaet var ett ønske fra 12 A og 12 B var 
å få glasset inn øvre altan med skyvedører og tak. 
Vi fikk tegninger og prisoverslag fra Bokken plast 
som ble fremlagt. 
Vi ble enige samtlige om at dette ble godtatt av styret. 
Betingelsene var at det ikke ble fasade endring. At 
gjerdet rundt altanen skulle forbli urørt og at kledning 
opp til tak skulle være stående. Samtlige godkjente 
dette. 


